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PROTOKÓŁ Nr V/19   
z przebiegu V zwyczajnej Sesji Rady Gminy Kiwity VIII kadencji                                                      

odbytej w dniu 31 maja  2019 r.  
w budynku dawnego Gminnego Ośrodka Kultury w Kiwitach ( Kiwity 2 ) 

 
W sesji uczestniczyło 14 radnych na 15 osobowy skład rady , co stanowi 93,33 %  - nieobecni: 
1 mandat wygaszony  lista obecności w załączeniu  ( załącznik Nr 1 ) , spoza rady w obradach 
uczestniczyli : 
 
1. wójt – Wiesław Tkaczuk 
2. skarbnik – Iwona Plaskota 
3. sekretarz - Aleksandra Zmitrowicz, 
 
Ad.1 Sesje otworzył o godz. 10:15 i przewodniczył obradom Przewodniczący Rady Gminy 
Rafał Wojczulanio  , który przywitał pracowników Urzędu Gminy  , radnych . 
 
Ad.2 Przewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Wojczulanio przedstawił porządek obrad  

 
Porządek obrad V Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Kiwity przedstawia się następująco : 
 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
2. Zatwierdzenie porządku obrad, 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 
4. Sprawozdanie wójta z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi                                                     

i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2018, 
5. Podjęcie uchwał w sprawach : 

 
a) zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Kiwity ( 26) 
b) wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2019 r., ( 27) 
c) wyrażenia zgody na udzielenie dotacji niepublicznym innym formom wychowania 

przedszkolnego w wysokości wyższej niż określona w art. 21 ust. 3 ustawy                                                
o finansowaniu zadań oświatowych., ( 28) 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, ( 29) 

e)  projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego 
na terenie Gminy Kiwity,( 30) 

f) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania radnym diet , 
zwrotu kosztów podróży służbowych oraz określenia stawek za jeden kilometr 
przebiegu pojazdu samochodowego nie będącego własnością gminy w podróży 
służbowej,(31 ) 

g) przejęcia  nieruchomości na mienie komunalne ( 32 ) 
h) wyrażenia zgody na zawarcie pomiędzy jednostkami samorządu terytorialnego 

porozumienia międzygminnego w zakresie działalności rodzinnego domu pomocy(33 ) 
i) likwidacji Szkoły Filialnej w Żegotach (34 ) 

 
6. Interpelacje i zapytania  
7. Zakończenie obrad. 

 
Do przedstawionego porządku obrad nie było uwag ani zapytań  

 
Porządek obrad został przyjęty 14 głosami za ( jednogłośnie )  

 
 



 2 

Ad 3. Protokół z przebiegu IV sesji Rady Gminy Kiwity  był dostępny do wglądu w Urzędzie 
Gminy , na stronie internetowej BIP , w Systemie  Rada i w dniu V sesji wyłożony na sali 
obrad .  
 
Radni nie mieli uwag do protokołu z poprzedniej sesji i przyjęli go 14 głosami za                              
( jednogłośnie ) 

 
Ad 4. Sprawozdanie wójta z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi                                                     
i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2018, 
 
 
Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag ani zapytań - w załączeniu do protokołu                                         
( załącznik Nr 2 ). 
 
Ad 5.  
  

Podjęcie uchwał w sprawach :  
 

Podpunkt a  
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Kiwity na 
lata 2019-2030 

 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Wojczulanio odczytał treść uchwały. 
 
Do przedstawionej uchwały nie było żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie z wykorzystaniem urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie wykazu imiennego głosowania – System  Rada  
 
Uchwała Nr V/26/19  z dnia 31 maja 2019 r. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej gminy Kiwity na lata 2019-2030 została podjęta 13  głosami za   , przy 1 głosie 
wstrzymującym się     -  uchwała w załączeniu ( załącznik Nr  3) , wykaz imiennego 
głosowania radnych w załączeniu ( załącznik Nr  3a ) 
 
 
Podpunkt b  

 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2019 r.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Wojczulanio odczytał treść uchwały. 
 
Do przedstawionej uchwały nie było żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie z wykorzystaniem urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie wykazu imiennego głosowania – System  Rada  
 
 
Uchwała Nr V/27/19  z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
na 2019 r.  została podjęta 14  głosami za       / jednogłośnie /-  uchwała w załączeniu                         
( załącznik Nr  4) , wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu ( załącznik Nr  4a ) 
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Podpunkt c  

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji niepublicznym innym 
formom wychowania przedszkolnego w wysokości wyższej niż określona w art. 21 ust. 3 

ustawy  o finansowaniu zadań oświatowych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Wojczulanio odczytał treść uchwały  
 
Do przedstawionej uchwały nie było żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie z wykorzystaniem urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie wykazu imiennego głosowania – System  Rada  
 
Uchwała Nr V/28/19  z dnia 31 maja  2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji 
niepublicznym innym formom wychowania przedszkolnego w wysokości wyższej niż określona 
w art. 21 ust. 3 ustawy o finansowaniu zadań oświatowych , została podjęta 14 głosami za , 
/jednogłośnie/  -  uchwała w załączeniu ( załącznik Nr  5) , wykaz imiennego głosowania 
radnych w załączeniu ( załącznik Nr  5a ) 
 
Podpunkt d  

 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

 
Do przedstawionej uchwały nie było żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie z wykorzystaniem urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie wykazu imiennego głosowania – System  Rada  
 
Uchwała Nr V/29/19  z dnia 31 maja  2019 r. zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz 
trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania została podjęta 
14 głosami za /jednogłośnie/  -  uchwała w załączeniu ( załącznik Nr  6) , wykaz imiennego 
głosowania radnych w załączeniu ( załącznik Nr  6a ) 
 
 
Podpunkt e 

 
Podjęcie uchwały w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków obowiązującego na terenie Gminy Kiwity 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Wojczulanio odczytał treść uchwały. 
 
Do przedstawionej uchwały nie było żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie z wykorzystaniem urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie wykazu imiennego głosowania – System  Rada  
 
Uchwała Nr V/30/19  z dnia 31 maja  2019 r. w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody 
i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Kiwity została podjęta 14 głosami 
za / jednogłośnie/   -  uchwała w załączeniu ( załącznik Nr  7) , wykaz imiennego głosowania 
radnych w załączeniu ( załącznik Nr  7a ) 
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Podpunkt f  
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad 
wypłacania radnym diet , zwrotu kosztów podróży służbowych oraz określenia stawek za 

jeden kilometr przebiegu pojazdu samochodowego nie będącego własnością gminy w 
podróży służbowej 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Pachucki odczytał treść uchwały. 
 
 
 
Zapytanie odnośnie uchwały złożył radny Pan Dariusz Bekieszczuk  
 
Jakie stawki diet będą obowiązywały po podjęciu tej uchwały ? 
 
Odpowiadał Wójt – po wprowadzeniu zmian , podjęciu tej  uchwały będą obowiązywały 
następujące stawki diet miesięcznych dla radnych : 

1. Przewodniczący Rady           1.275 zł  wzrost o 134 zł                                                                        

2. Wiceprzewodniczący Rady    739 zł  wzrost o 135 zł 

3. Przewodniczący Komisji         645 zł  wzrost o 135 zł 

4. Radny nie pełniący funkcji       591zł   wzrost o 134 zł 

Więcej zapytań nie było . 
 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie z wykorzystaniem urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie wykazu imiennego głosowania – System  Rada  
 
Uchwała Nr V/31/19  z dnia 31 maja 2019 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości i zasad wypłacania radnym diet , zwrotu kosztów podróży służbowych oraz 
określenia stawek za jeden kilometr przebiegu pojazdu samochodowego nie będącego 
własnością gminy w podróży służbowej , została podjęta 9 głosami za , przy 5 głosach 
przeciw -  uchwała w załączeniu ( załącznik Nr  8) , wykaz imiennego głosowania radnych w 
załączeniu ( załącznik Nr  8a ) 
 
Podpunkt g  

 
Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia  nieruchomości na mienie komunalne 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Wojczulanio odczytał treść uchwały. 
 
Do przedstawionej uchwały nie było żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie z wykorzystaniem urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie wykazu imiennego głosowania – System  Rada  
 
Uchwała Nr V/32/19  z dnia 31 maja  2019 r. w sprawie przejęcia  nieruchomości na mienie 
komunalne została podjęta 14 głosami za , / jednogłośnie/   uchwała w załączeniu                              
( załącznik Nr  9) , wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu ( załącznik Nr  9a ) 
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Podpunkt h  
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie pomiędzy jednostkami samorządu 

terytorialnego porozumienia międzygminnego w zakresie działalności rodzinnego domu pomocy 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Wojczulanio odczytał treść uchwały. 
 
W sprawie przedstawionej uchwały głos zabrała radna Pani Wanda Harań , która poprosiła 
kierownik GOPS Panią Halinę Żebrowską o wyjaśnienie . 
 
Pani Żebrowska przedstawiła zasady , na jakich funkcjonuje rodzinny dom pomocy . Na terenie 
naszej gminy funkcjonuje taki dom w Kobieli . Właściciel ma podpisaną umowę z wójtem , na 
podstawie , której kierownik GOPS dokonuje kontroli warunków , zachowania standardów . 
Za pobyt w domu odpłatność ponoszą pensjonariusze.  Jeżeli do domu kierowani są podopieczni 
GOPS , koszt pobytu ponosi GOPS i pensjonariusz. Podjęcie tej uchwały pozwoli na umieszczanie 
, w RDP w Kobieli podopiecznych MOPS w Lidzbarku Warmińskim . W pierwszej kolejność RDP 
w Kobieli zapewnia miejsca osobom z terenu gminy Kiwity.   
 
Przewodniczący zarządził głosowanie z wykorzystaniem urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie wykazu imiennego głosowania – System  Rada  
 
Uchwała Nr V/33/19  z dnia 31 maja  2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie pomiędzy 

jednostkami samorządu terytorialnego porozumienia międzygminnego w zakresie działalności 

rodzinnego domu pomocy została podjęta 14 głosami za , / jednogłośnie/   uchwała                                   
w załączeniu  ( załącznik Nr  10) , wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu                          
( załącznik Nr  10a ) 
 
Podpunkt i  

 
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Filialnej w Żegotach 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Pachucki odczytał treść postanowienia 
Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty w Olsztynie odnośnie pozytywnej opinii w sprawie 
likwidacji Szkoły Filialnej w Żegotach . 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Wojczulanio odczytał treść uchwały. 
 
Do przedstawionej uchwały nie było żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie z wykorzystaniem urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie wykazu imiennego głosowania – System  Rada  
 
Uchwała Nr V/34/19  z dnia 31 maja  2019 r. w sprawie likwidacji Szkoły Filialnej w Żegotach 
została podjęta 11 głosami za , przy 3 głosach przeciw ,    uchwała w załączeniu                              
( załącznik Nr  11) , wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu ( załącznik Nr  11a ) 
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Ad 6. 
Interpelacje i zapytania  
 
zapytania złożyli : 
 

1) Radny Pan Zygmunt Wieczorek  – odnośnie uruchomienia dodatkowych połączeń 
komunikacyjnych autobusowych w dni wolne od pracy ( sobota – niedziela). Obecnie  nie 
ma żadnych połączeń autobusowych w dni wolne od pracy , szczególnie dotkliwe jest to 
dla ludzi starszych , nieposiadających własnych samochodów. Co z rządowym 
programem uruchamiania linii komunikacyjnych w małych miejscowościach ? 
Pan wójt – temat komunikacji jest bardzo aktualny , bo z dniem 30 czerwca 2019 r. PKS 
Ostróda , który miał na naszym terenie linie regularne , na które wykupowaliśmy bilety 
dzieciom dojeżdżającym kończy działalność. Od 1 lipca w ogóle nie będzie komunikacji 
autobusowej na terenie gminy. W chwili obecnej  prowadzimy z różnymi przewoźnikami 
rozmowy , aby uzyskali stosowne zezwolenia na przejazdy , nikogo nie można zmusić , 
mam jednak nadzieję , że przewoźnicy złożą wnioski o zezwolenia , nam zależy na tym , 
aby były to regularne linie , na które będziemy mogli zakupić bilety dzieciom i 
mieszkańcy będą mogli również podróżować.  Gmina mogłaby ogłosić przetarg na 
dowozy dzieci do szkół  , ale wtedy nikt z mieszkańców nie mógłby jeździć takimi 
autobusami. Dlatego zależy nam na regularnych liniach , jeżeli powstanie ich co najmniej 
dwie , na każdą trasę , to  gmina będzie ogłaszać przetarg na zakup biletów. Proszę 
wszystkich , aby zorientowali się u siebie w miejscowościach odnośnie potrzeb w 
zakresie komunikacji , godziny , dni itd. , w trakcie rozmów , będziemy prosić 
przewoźników , aby te potrzeby włączyli do wniosków o uzyskanie zezwoleń. Pamiętać 
należy też o tym , że są to firmy prywatne , które będą realizować przejazdy jak będą one 
opłacalne. Odnośnie rządowego programu , na dzień dzisiejszy nie mamy żadnych 
informacji jak ma to wyglądać , nie znamy zasad ani warunków .  
Radny Pan Zygmunt Wieczorek  - pracujący w systemie zmianowym , nie mają 
możliwości powrotu po pracy do domu , bo brak jest połączeń autobusowych.                                  
Pan wójt –   w rozmowach z przewoźnikami będziemy sugerować wprowadzenie 
połączeń  po godz. 22 , czy w dni wolne od pracy , zorientujemy się czy będą dopłaty do 
nierentownych kursów.  

2) Przewodniczący Rady Pan Rafał Wojczulanio – proszę wszystkich , aby jak najszybciej 
dawać znać wójtowi  o potrzebach komunikacyjnych w swoich miejscowościach.  
Pan Jacek Pawlik – aby przewoźnik mógł obsługiwać konkretną linię , linia ta musi 
funkcjonować przynajmniej 3 miesiące.  

       3)   Przewodniczący Rady Pan Rafał Wojczulanio – wniosek odnośnie zmiany pracy  
Urzędu Gminy , tak , aby przynajmniej 2 razy w miesiącu Urząd pracował po godzinie 15 
– pracujący mieszkańcy nie mieli by problemów z załatwieniem swoich spraw.                             
Pan wójt –   zmiana godzin pracy Urzędu była już praktykowana wcześniej jak wójtem 
był Pan Krukowski , nie sprawdziło się to .  

               Radny Pan Sebastian Dziadosz – może obecnie warto wrócić do tematu , teraz więcej 
ludzi pracuje .  

 
Pan wójt : 
 

1) LGD „Warmiński Zakątek” organizuje 7 czerwca o godz. 17:00 , FORUM AKTYWNOŚCI 
WIEJSKIEJ w tym roku w Perle Warmii w Lidzbarku Warmińskim , naszą gminę 
reprezentować będzie zespół „Kiwitczanki” , proszę o przekazanie informacji do swoich 
miejscowości do sołtysów jak są chętni niech przyjadą na Forum.  

2) Do Urzędu Gminy zgłosiła się firma , które przeprowadzi szkolenie odnośnie programu 
„Czyste powietrze” – dofinansowania z WIOŚ do termomodernizacji , wymiany pieców . 
Szkolenie odbędzie się 12 czerwca o godz. 17:00 w GOK Kiwity. Proszę 
zainteresowanych o udział .  

3) Przekazał radnym RAPORT O STANIE GMINY za 2018 r.  
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4) W związku z długotrwałą chorobą pracownika , nie możemy wykonywać drobnych 
oświetleń . Wykonaliśmy oświetlenie Bartniki – przystanek i skrzyż. Kiwity- Połapin, 
pozostały : Klutajny , Rokitnik , Kiersnowo, Klejdyty, Żegoty . 

5) Sekretarz – przedstawiła informację nt. wyborów ławników na kadencję 2020-2023. 
Zgłoszenia do dnia 30 czerwca 2019 r. Informacja i druki do pobrania na stronie BIP 
Urzędu Gminy. 

 
 

Ad 7. Zakończenie obrad. 
 

Sesja zakończyła się o godz. 11:50 
 
Protokół zawiera strony od 1 do 7 
 
 
Protokolant    
 
Aleksandra                                                                                                     Przewodniczący obrad  

 
       Zmitrowicz                                                                                                Rafał Wojczulanio  
 

 


